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§175     Dnr KS 2019-1700 
 

Inrättande av landsbygdsråd 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen föreslår: 
 

1. Kommunfullmäktige beslutar att inrätta ett landsbygdsråd med uppstart januari 2020. 
2. Till representanterna för bygder och föreningslivet skall resekostnadsersättning utgå enligt 

Norrtälje kommuns ersättningsbestämmelser (ERS). 
3. Den politiska representationen ska bestå av 3 kommunalråd och 2 oppositionsråd. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunen inrättar ett landsbygdsråd som skall vara ett rådgivande, icke-beslutande organ och ett 
forum och en plattform för överläggningar, samverkan och ömsesidigt kunskaps- och 
informationsutbyte mellan företrädare för landsbygdens bygder, intresseföreningar samt kommunens 
företrädare. Rådet ska vara bygdernas och föreningarnas gemensamma röst i dialog med 
kommunföreträdare kring frågor som rör landsbygdsutveckling. 

 

Beslutsunderlag 

§170 KSAU Inrättande av landsbygdsråd 
Tjänsteutlåtande gällande inrättande av landsbygdsråd 
 

Beslutande sammanträde 

Yrkanden 
Anders Olander (C) och Andrea Kronvall (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts 
förslag. 
 
Mats Wedberg (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag och lämnar en 
protokollsanteckning. 
 
Ulrika Falk (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag och lämnar en 
protokollsanteckning. 

Protokollsanteckningar 
Mats Wedberg (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 
 
”Miljöpartiet stöder inrättandet av landsbygds råd, men anser att tjänsteutlåtandet bör förtydligas avseende hur 

många förtroendevalda som ska vara representerade i rådet (nu står ”kommunrepresentanter”, vilket är otydligt). 

Det bör också framgå enligt vilka principer dessa ska utses, inte bara att de ska utses av Kommunstyrelsen. Vi 

yrkade på (icke arvoderad) närvarorätt för en representant från respektive parti i Kommunfullmäktige, och 

kommer fortsatt att driva den frågan. Det är viktigt att alla partier kan tillgodogöra sig detta viktiga forum.” 
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Ulrika Falk (S) lämnar följande protokollsanteckning: 
”Socialdemokraterna föreslår; 

- Att göra en översyn av den politiska representationen i samtliga kommunala råd” 

Deltar ej i beslut 
Vänsterpartiets tjänstgörande ersättare deltar inte i beslutet. 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen kan besluta i enlighet med kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag, som bifalls av Anders Olander (C), Andrea Kronvall (SD), Mats Wedberg (MP) 
och Ulrika Falk (S), och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med förslaget. 
 
  

Beslutet ska skickas till  

Tillväxt- och utvecklingsenheten 
 
  


